



Calendar

George

Fri, Jan 11

Alternate Schedule (see [Calendar](#))

Senior Parent Network Social, 6:30 PM, The Foster

Wed, Jan 16

Band & Orchestra Boosters Meeting, 7:15 PM, Music Bldg.

Thu, Jan 17

Principal's Coffee & PTSA Meeting, 8:45 AM, Staff Lounge

Winter Percussion Ensemble Concert, 7:30 PM, Music Bldg.

Mon, Jan 21

MLK Holiday - NO SCHOOL

Tue-Fri, Jan 22-25

Alternate Schedules (see [Calendar](#))

日历

1月11日星期五

时间表 (见日历) [Calendar](#)

12年级家长网络社交, 下午6:30, The Foster

1月16日星期三

Band & Orchestra Boosters会议, 晚上7:15, Music Bldg。

1月17日星期四

上午8:45, 校长咖啡和PTSA会议, 员工休息室

冬季打击乐合奏音乐会, 7 : 30 PM, Music Bldg。

1月21日星期一

MLK假日 - 不上学

1月22日至25日星期二

时间表 (见日历) [Calendar](#)

NOTE: Dates and times of events are as of the date of this publication and may change. Be sure to check the [Gunn Calendar](#) for any last minute changes. For corrections or additions to the Calendar, contact [Martha Elderon](#).

Gunn

T2 Kelly Wang

Reminder: Donations Needed for Gunn Staff Party

Deadline: Fri, Jan 11, Noon

Gunn's Wellness Center is asking parents for donations for the annual Gunn Staff Party, Friday, January 11. In past they asked parents to donate anything they thought was prize worthy (no specifics). A range of gifts from gift cards to bottles of wines to books to tickets for sports games, etc. They would love to keep it open and to just see what happens. It would be great to get some smaller gifts for everyone to access and then 5-10 big gifts to raffle off. Martha, in the Main Office, will be collecting the prizes. The last day to bring a prize will be Friday, January 11 at noon.

提醒 : Gunn职员派对需要捐献

截止日 : 星期五 1月11日 中午

Gunn的健康中心需要在星期五1月11日之前收集各位家长给Gunn职员派对的捐献。只要有价值, 健康中心欢迎任何方式的捐献。捐献礼品可以包括礼品卡, 酒, 书, 各种门票, 等。健康中心很期待收到各种各样的捐献。健康中心会很感谢一些小的礼物和几个大礼品在职员派对中可以当做抽奖奖励。Martha会在主要办公室接受礼品。礼品的捐献截止日是星期五, 1月11日中午。

Next Principal's Coffee and PTSA Meeting

Thu, Jan 17, 8:45 AM, Staff Lounge

The January Gunn PTSA General Meeting and Principal's Coffee will be held on Thursday, January 17 in Staff Lounge. No parking permit needed.

Principal's Coffee: 8:45- 9:15 AM

PTSA General Meeting: 9:15-10:00 AM

Executive Meeting: 10:00-10:45 AM

Please plan on joining us on the 17th.

下一次的校长咖啡和PTSA (家长会) 会议

星期四 1月17日 早上8 : 45 职员休息室

一月的家长会会议和校长咖啡活动会在1月17日, 星期四在职员休息室举行。不需要停车许可证。

校长咖啡活动 : 8 : 45~9 : 15

家长会会议 : 9 : 15~10 : 00

高层会议 : 10 : 00~10 : 45

请17号加入我们吧。

T3 Katie Wang

Gunn Percussion Ensemble Concert

Thu, Jan 17, 7:30 PM, Band/Orchestra Classroom M1 (attached to Spangenberg Lobby)

Come hear Freshman Concert Band, Symphonic Band and Wind Ensemble percussion ensembles present a concert of a wide variety of styles of mallet and percussion ensembles. Free to the public.

Gunn 打击乐团演奏会

星期四, 1月17号, 晚上7 : 30。乐团教室M1, 和Spangenberg剧场的大厅连着, 新楼

快来聆听一场由新生乐团，交响乐团和管乐合奏团带来的演出吧。这次的演奏将会使用多种打击乐器为大家带来表演。这场表演是免费的。

24 Proctors Needed for American Mathematics Competition (AMC) Exam

Thu, Feb 7, 7:55-10 AM

This is a fun, one-time volunteer opportunity for moms and dads. Teachers administer these exams. Each proctor assists a teacher by helping to distribute materials, count and monitor students, answer students' questions, etc. Past proctors have enjoyed this activity in the Math Dept. very much. Note the special schedule on the Gunn website. The school day for students not testing will begin at 10:00. If you can serve as one of these ESSENTIAL proctors, please reply to Norma Hesterman at nhesterman@pausd.org, including the name and grade of your student(s).

需要24位家长监考AMC考试（美国数学比赛）

星期四，2月7号上午7：55-10

这是一个一次性的有趣的家长义工。老师将会和家长们一起监考。每一位家长将会辅助老师发放考试材料，点名，回答学生问题，监考等活动。以往的监考家长都认为这是一次很好的经历，所以也请大家不要担心并踊跃报名。考试当天的特殊时间表已经张贴在了Gunn的网站上。不参加考试的学生是10：00开始上课。如果您可以成为一名重要的监考家长，那么请您给Norma Hesterman发一封邮件，她的邮箱是 nhesterman@pausd.org，请在邮件中注明你的孩子（们）的年级以及姓名。

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Emily

Senior Parent Network New Year Soiree Social

Fri, Jan 11, 6:30-9 PM, The Foster, 900 Commercial St, Palo Alto

All parents of Gunn Seniors are invited to THE social event of the new year. Come join us at The Foster art gallery (940 Commercial Street, Palo Alto) on Friday, January 11, 6:30-9:00 PM, for delicious nibbles, dynamic conversation and delightful art. 2019 is going to be a big year for all of us! Let's get together and celebrate! Please RSVP using this evite link to help us with our planning: <http://evite.me/XTffFqnYmJ>.

高四家长网新年社交

1月11日，6：30-9 PM，The Foster，900 Commercial St，Palo Alto

Gunn的所有高四家长都被邀请参加新年的社交活动。请于1月11日星期五下午6：30-9：00加入我们的福斯特艺术画廊（940 Commercial Street, Palo Alto），享受美味的小吃，充满活力的对话和令人愉快的艺术。2019年将是我们所有人的重要一年！让我们聚在一起庆祝吧！请使用此evite链接回复以帮助我们进行规划：<http://evite.me/XTffFqnYmJ>。

Volunteers Needed for Gunn Career Speaker Series

Jan 14-18

The Work Experience Education program is hoping to start a new tradition at Gunn with the Career Speaker Series. Each day of the week, during lunch, five different professionals will be coming to campus to share their personal narrative and career path with our students. The talks will be held throughout the campus, and the PTSA will providing a slice of pizza to the first 200 students who attend the talk. We are in need of parent volunteers to help serve pizza to students and hosts. Please consider being a part of this great event. Sign-up [here](#). You may also volunteer by dropping off snacks--bags of cuties or nut-free cookies (3 dozen)--anytime before 11 AM in room E3. A preview list of some of the speakers can be found [here](#).

Gunn 职业演讲系列需要志愿者

1月14日至18日

工作体验教育计划希望通过职业演讲者系列在Gunn开始新的传统。每周的每一天，午餐期间，五位不同的专业人士将来到校园，与学生分享他们的个人叙述和职业道路。会谈将在整个校园举行，PTSA将为参加演讲的前200名学生提供一片披萨。我们需要家长志愿者帮助学生和主人提供比萨饼。请考虑成为这个伟大事件的一部分。在此注册。您可以通过在E3房间的上午11点之前的任何时间放下零食 - 袋装切片或无坚果饼干（3打）来做志愿者。可以在此处找到一些扬声器的预览列表。

T5 Caroline 2020

Winter Biking: Sun Glare Safety Tips

You may have noticed that some mornings it is very difficult to see because the low sun's glare is particularly intense. Because sun glare blindness can be dangerous during our school commute times in the winter months, drivers, bicyclists, and pedestrians should take special care. For more information, please see the City's new informational piece, [Sun Glare Safety Tips for Bicyclists and Drivers](#). Together we can make our roads safe for everyone!

冬季骑行：避免耀眼阳光的安全提示

您可能已经注意到，有些早晨由于太阳的低眩光特别强烈，很难看清前方路况。在冬季上学路上，阳光刺眼引起的瞬间失明是很危险的，司机、骑自行车的人和行人都应该特别小心。如欲了解更多信息，请参阅市政的新信息，[Sun Glare Safety Tips for Bicyclists and Drivers](#)。我们一起努力让道路变得安全！

Be Safe. Be Seen. Bike lights are required by law for riding after dusk.

With shorter days, students are bike commuting after dusk when headlights and reflectors are required by California law. Visibility begins to decline at dusk, so bicyclists should turn on their lights as soon as light begins to fade. A handlebar headlight makes a bicycle visible to others and illuminates the road so the rider can see. Higher powered lights do a better job, though they can be a little more expensive. Tail lights and reflectors should be mounted where they won't be obscured by bags, panniers or other gear on the bike. Lights are superior to reflectors, so a red tail light is recommended for maximum visibility. A white front headlight and a red rear reflector are required, although a red rear light is highly recommended. See our [Bike Lights 101](#) tips.

注意安全！让人看见你！法律要求黄昏后骑行必须开自行车灯！

随着白天时间的缩短，学生们在黄昏之后骑自行车时，加州法律要求需要开前灯和反光板。黄昏之后可见度开始下降，因此一旦光线开始变暗，骑自行车的人就应该开车灯。车把头灯可以照亮道路并使其他人能看到自己。更高功率的灯照明效果更好，当然可能会更贵一些。尾灯和反光板应安装在不会被自行车上的筐，包或其他装置遮挡的地方。灯光优于反光板，因此建议使用红色尾灯以获得最大可见度。尽管强烈建议使用红色后灯，最低要求是必须有白色前灯和红色后反光板。请查看我们的101条自行车灯提示。

Emily

Bike Index Registration

The SRTS group is supporting bike registration through the Bike Index organization and website. Information on Bike Index is [here](#). Please select "Gunn High School" for "Choose Specific Organization". There are also registration stickers available to place on the bike to provide traceability if lost or stolen, contact Jenny Zhang (jennyzhang@gmail.com).

SRTS小组通过自行车索引组织和网站支持自行车登记。有关自行车索引的信息在这里。请为“选择特定组织”选择“Gunn High School”。如果丢失或被盗，还可以在自行车上放置注册贴纸以提供可追溯性，请联系 Jenny Zhang (jennyzhang@gmail.com)。

PAUSD和PTAC

PAUSD & PTAC

****NEW** EACH FRIDAY! Superintendent's Weekly Board Update**

Read Dr. Don Austin's Weekly Board Update, published new each Friday <https://www.pausd.org/news>.

****新****每个周五！主管每周董事会更新

阅读Don Austin博士的每周董事会更新，每周五发布新的<https://www.pausd.org/news>。

LET'S TALK - Easy Click to Send Your Comments

PAUSD has announced a new online feature to allow parents, teachers, neighbors, and anyone to give direct feedback to our Superintendent, Don Austin. In case you missed it from the Superintendent Weekly Friday Communication, here is the link again: <https://www.pausd.org/explore-pausd/lets-talk>.

LET'S TALK - 轻松点击发送您的评论

PAUSD宣布了一项新的在线功能，允许家长，老师，邻居和任何人向我们的学监Don Austin提供直接反馈。如果您错过了Superintendent Weekly Friday Communication，请再次链接：<https://www.pausd.org/explore-pausd/lets-talk>。

Emily

****NEW** Adolescent Vaping: From Theory to Data to Prevention**

Tue, Jan 22, 7-8:30 PM, Haymarket Theater, Palo Alto High School, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

Novel tobacco/nicotine products, such as vapes and pod-based products such as Juuls, have entered our local market, and our adolescents are now using these products more often than combustible cigarettes.

In this talk, organized by the Palo Alto PTA Council, Dr. Bonnie Halpern-Felsher will provide detailed information on the new tobacco/nicotine products available, including e-cigarettes/ vapes and Juuls and other pod-based systems, as well as the e-juices that accompany these products. She will discuss recent research on reasons for adolescent use of these products, including flavors, appeal, marketing, perceived reduced harm, ease/place of use, stress, anxiety, and depression, and misperceptions. She will also present advocacy efforts occurring in the US to reduce vaping use. Please join in this conversation with your family! Learn about what our community can do to change the course. Get equipped with evidence-based resources and intervention ideas that can be used to help prevent and reduce youth use of these novel products. Questions/ comments: health@paloaltopta.org.

****新****青春期的Vaping：从理论到数据再到预防

1月22日，7-8：30，帕洛阿尔托Embarcadero路50号Palo Alto高中Haymarket剧院

新型烟草/尼古丁产品，如vapes和基于豆荚的产品，如Juuls，已进入我们的本地市场，我们的青少年现在使用这些产品的频率高于可燃香烟。

在由Palo Alto PTA理事会组织的这次演讲中，Bonnie Halpern-Felsher博士将提供有关新的烟草/尼古丁产品的详细信息，包括电子烟/ vapes和Juuls以及其他基于pod的系统，以及伴随这些产品的电子果汁。她将讨论最近关于青少年使用这些产品的原因的研究，包括口味，吸引力，营销，感知减少伤害，易用性/使用场所，压力，焦虑和抑郁，以及误解。她还将介绍在美国进行的宣传活动，以减少使用费用。请与您的家人一起加入此对话！了解我们的社区可以做些什么来改变课程。配备基于证据的资源 and 干预理念，可用于帮助预防和减少青少年使用这些新产品。问题/意见：health@paloaltopta.org。

George Zheng

****NEW** PTA Council Call for Action: Stanford G.U.P.**

Parents, Staff, Teachers, and Neighbors: The PTA Council is urging you to write to our elected officials at the County Board of Supervisors, Joe Simitian, Cindy Chavez, Mike Wasserman, DaveCortese, and Susan Ellenberg (swearing in ceremony Jan 7). You need to write to them and tell them how the Stanford G.U.P. will NEGATIVELY impact your daily life and your children's education in Palo Alto elementary, middle, and high schools. NOW is the CRITICAL TIME.

Here are some suggested topics:

- Please support the PAUSD Board of Ed Resolution (adopted 11/14)
- Stanford needs to pay annual payments to PAUSD for every students coming from Stanford tax exempt housing because our school funding comes from property taxes (Community Funded).
- Stanford to provide a 4-acre parcel of land to build an elementary school in the neighborhood of new housing development (Sand Hill/Quarry Road environs).
- Stanford needs to pay developer fees (sometimes called impact fees) for the mitigate the cost of building a new school.

****新**** PTA理事会行动呼吁 : Stanford G.U.P.

家长, 工作人员, 教师和邻居 : PTA委员会敦促您写信给我们在县监察委员会的当选官员, Joe Simitian, Cindy Chavez, Mike Wasserman, DaveCortese和Susan Ellenberg (他们将于1月7日宣誓就职)。你需要写信告诉他们斯坦福G.U.P.将会如何负面影响您在Palo Alto日常生活和孩子的教育。现在就是个极其关键时刻。

以下我们建议的一些邮件主题 :

支持PAUSD 教育决议委员会 (通过11/14)

斯坦福大学需要向来自斯坦福免税住房的每名学生支付PAUSD的年度费用, 因为我们的学校的经济来源来自财产税 (社区资助)。

斯坦福必须提供一块4英亩的土地, 在新住房开发区附近建一所小学。

斯坦福大学需要支付开发商费用 (有时称为影响费), 以支付建设新学校的费用。

T9

Please support the PTA Council Asks (adopted 11/14):

- Stanford to contribute to Safe Routes To School (SRTS) Program by providing for safe intersections manned by crossing guards, safe bike paths, safe rail crossings at Churchill Ave, East Meadow, and Charleston Road.
- Stanford to contribute to oversubscribed after school childcare on PAUSD school sites, particular at Nixon Elementary, Escondido Elementary, and new elementary school (to be built).
- Housing for PAUSD teachers and staff.
- Schedule future G.U.P. meetings when school is in session for meaningful school community engagement.

PLEASE support this "call to action" with just a tap on your phone:

- [Download the FREE Click My Cause app](#) from the App Store
- Create your account, selecting "Palo Alto PTA Council" as your organization.
- Tap "allow" to allow notifications. We will send you a mobile alert every time we need your voice.
- In the app, tap the red "act now" button to message the board of supervisors.

请支持家长教师联系会的请求(通过11/14):

斯坦福大学为学校安全路线(SRTS)计划做出贡献, 他们将在十字路口、安全自行车道、邱吉尔大街、东梅多和查尔斯顿路的安全铁路道口提供警卫。在PAUSD学校网站上, 特别是在Nixon小学、Escondido小学和新小学(正在建设中), 捐赠给超额订购的放学后托儿服务。PAUSD教师和员工的住房。在学校上课时安排未来的G.U.P.会议, 让学校社区参与其中。

请支持这一“呼吁行动”, 只需轻轻一点您的手机:从应用程序商店免费下载[“点击我的原因”应用程序](#)创建您的帐户, 选择“Palo Alto PTA Council”作为您的组织。点击“允许”允许通知。每当我们需要你的声音时, 我们都会给你发送一个手机警报。在app中, 点击红色的“立即行动”按钮, 向监事会发送信息。

T10 Zora Zhang

For more info:

- Visit the [PTA Council](#), [County of Santa Clara](#), and [Stanford General Use Permit](#) websites. You can submit your comments directly via these websites.
- View the [recording of 12/12 School Info Meeting at JLS on YouTube](#). (Core material starts at 4:15 and ends at 15:48 time stamp.)
- [Palo Alto Online News Articles](#)

****NEW** Inclusive Resource Fair of Summer Camps & After-School Activities**

Thu, Feb 7, 6:30-8:30 PM, JLS Middle School Auditorium, 480 E. Meadow Dr, Palo Alto

Join us to meet 30+ providers of summer camps & after-school activities, who will present information about their programs and be available to talk 1:1 with parents. All providers can accommodate some students' special needs, either in an inclusive environment or a special program, and can discuss specific accommodations. Some offer on-site enrollment. Information on financial assistance available, and many providers offer fee waivers based on need. Organized by the Palo Alto Community Advisory Committee for Special Education, and co-sponsored by the Palo Alto Council of PTAs. Childcare and snacks for kids will be provided. Please RSVP for childcare to paloaltocac@gmail.com. For more information, including the complete list of vendors as it is finalized, go to www.cacpaloalto.org.

更多信息 :

- 浏览[PTA议会](#), [Santa Clara县](#), 和[斯坦福使用许可](#)的网站。你可以直接在网站上提交你的建议。
- 在Youtube上观看[12月12日JLS会议](#)。(核心信息从4:15开始, 15:48结束)
- [Palo Alto 线上新闻报道](#)

****全新**夏令营和课后活动资源博览会**

2月7日, 周四, 下午6:30-8:30, JLS初中礼堂, 480 E. Meadow Dr, Palo Alto

加入我们，和30+夏令营和课后活动的发起者见面，他们会展示他们的项目信息也会和家长进行一对一的谈话。无论是在一个特殊项目或者包容性环境中，所有的发起者都可以根据一些学生的特殊需求做调整，也可以协商一些特殊的调整。部分项目会提供现场的录取。有相关财务援助的信息提供，很多发起者也会提供费用减免。这次活动由Palo Alto特殊教育社区咨询委员会组织，由Palo Alto PTA委员会共同赞助。届时会提供儿童看护和零食。儿童看护服务请联系palalocac@gmail.com。更多信息，包括最终确定下来的供应商完整列表，请访问 www.cacpaloalto.org。

Community

Emily

1st Annual PAUSD Family Leadership Summit

Sat, Jan 12, 8 AM-4:30 PM, Palo Alto High School, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

PAUSD hosts its 1st Joint Family Leadership Summit for parents of children in elementary, middle and high school. PAUSD has partnered with Palo Alto Housing, the Children's Health Council, CAC, and our very own staff, to bring you high quality sessions designed to build trust, transparency, and meaningful engagement. This year's Summit is an all-day learning experience for ALL parents - General Education and Special Education alike. Come meet Superintendent Don Austin and hear about his vision for the District. Numerous sessions are offered under each of the 5 major strands ranging from graduation and college readiness to social media and the Twice Exceptional student. [RSVP](#) today! Come for the whole day or just part. More info [here](#).

第一届PAUSD家庭领导力峰会

周一，1月12日，上午8点至下午4点30分，Palo Alto高中，Palo Alto, Embarcadero路50号

PAUSD为小学，初中和高中的儿童家长举办了第一届联合家庭领导峰会。PAUSD与Palo Alto Housing, 儿童健康委员会, CAC以及我们自己的员工建立了合作关系，为您提供高质量的会议，旨在建立信任，透明度和有意义的参与。今年的峰会是所有家长的全天学习经历 - 通识教育和特殊教育。来见总监Don Austin, 了解他对学区的愿景。从毕业和大学准备到社交媒体和Twice Exceptional学生的5个主要部分中的每一个都提供了许多课程。RSVPtoday！来一整天或只是一部分。更多信息在这里。

T12 Michael

Pressure-Proof Kids! A Parent Education Event at Fairmeadow Elementary School

Mon, Jan 14, 7-8:30 PM, Fairmeadow MP Room, 500 E Meadow Dr, Palo Alto

Kiran Gaid, Modern Parent Coach, will share her work on Four Surprising Secrets to Raise Happy, Successful Kids in a Pressure Cooker World. Free event, open to all PAUSD families. Free babysitting provided in Fairmeadow Library-event for adults only. Contact: Kristen_podulka@yahoo.com with questions. <http://www.theconnectedfamily.net/>

Silicon Valley Boychoir Auditions

By appointment, through Tue, Jan 15

Auditions for the January semester will be held at the choir's rehearsal location near downtown Palo Alto (600 Homer Ave). Open to 2nd-5th grade boys. High school and middle school boys with choral experience may audition for upper levels. SVB provides a personalized approach to teaching singing, music theory, and sight-reading, while providing flexible scheduling for busy families. In addition to their own winter and spring concerts, SVB performs for local events including appearances with Stanford University Symphonic Chorus and Orchestra, West Bay Opera, Schola Cantorum of Mountain View, and singing the national anthem at sporting events. Email info@svboychoir.org or visit <http://svboychoir.org>.

避免小孩子的压力! 在 Fairmeadow Elementary 学校教家长们怎么帮小孩减少压力

一月十四日, 周一, 七点到八点半PM, 在Fairmeadow MP Room, 地址: 500 E Meadow Dr, Palo Alto
在这个活动中, 专业指导家长的Kiran Gaiind 会分享她对于小孩子的了解。她也会跟大家讲解她自己写的一本书: “四个在这个时代里养小孩的秘密”。全部PAUSD的家长们可以免费参加活动。因为这个活动只有开放给家长, 所以这个图书馆也会提供保姆的地方。有问题请问Kristen_podulka@yahoo.com。

<http://www.theconnectedfamily.net/>

Silicon Valley男性乐团面试

约定, 到一月十五日, 周二。

一月份的学期会在乐团练习的地方举行。地址是接近downtown Palo Alto (600 Homer Ave)。对于从二年级到五年级的男生们开放。有唱歌经验的高中生和初中生可以面试跟高级的乐团。在这个乐团里, 老师们会用一种独特的方式来教唱歌, 读乐谱, 和音乐理论。SVB也会为了忙的家庭们一起讨论练习的时间。除了他们自己的冬天和春天的表演, 他们还会在附近的活动中表演。这些表演也包括跟Stanford University Symphonic Chorus and Orchestra, West Bay Opera, Schola Cantorum of Mountain View一起表演。他们也会在体育活动中唱国歌。如果有问题或者想要知道跟多的话, 请联系info@svboychoir.org 过着看 <http://svboychoir.org>。

T13 fayina

Martin Luther King Jr. Day of Celebration

Mon, Jan 21, 10 AM-1 PM Mitchell Park Community Center, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

The City of Palo Alto and Youth Community Service are celebrating diversity through an afternoon event in honor of Dr. Martin Luther King Jr. This event will give the Palo Alto and surrounding communities the opportunity to celebrate diversity through the words and inspiration of Dr. Martin Luther King Jr. The festivities include local organizations, guest speakers, service activities for youth & teens, music, performances, and a legacy exhibition displaying different periods of the civil rights movement. For more information, please visit YouthCommunityService.org/MLK.

马丁·路德·金纪念日

周一, 1月21日, 上午10点至下午1点, 米洛尔公园社区中心, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

Palo Alto 市和青年社区服务中心正在通过下午的活动庆祝多样性, 以纪念马丁·路德·金博士。本次活动将使 Palo Alto 及周边社区有机会通过马丁·路德·金博士的话语和灵感来庆祝多样性。庆祝活动包括当地组织, 演讲嘉宾, 青少年服务活动, 音乐, 表演以及展示民权运动不同时期的遗产展览。有关更多信息, 请访问 YouthCommunityService.org/MLK。

Palo Alto Chamber Orchestra (PACO) Winter Concerts

Enjoy a series of winter concerts (January through March) featuring PACO's talented young musicians. You'll be fascinated by the array of works ranging from Baroque, Classical, Romantic to Contemporary by well-known composers Mozart, Handel and Dvorak just to name a few. All concerts are admission FREE and for the entire family to enjoy.

帕洛阿托室内乐团 (PACO) 冬季音乐会

享受一系列冬季音乐会 (1月至3月), 其中包括PACO才华横溢的年轻音乐家。您将会被著名作曲家莫扎特, 亨德尔和德沃夏克等一系列作品所吸引, 包括巴洛克, 古典, 浪漫到现代, 仅举几例。所有音乐会都免费入场, 让全家人都可以享受。

T14 Kevin

Sun, Jan 27, 3 PM, Palo Alto Art Center, Preparatory Orchestra

Sun, Feb 3, 12 PM, Palo Alto Art Center, Superstrings Orchestra
Sun, Feb 10, 3 PM, Cubberley Theatre, Sinfonia Orchestra
Sun, Mar 3, 3 PM, Palo Alto Art Center, Debut Orchestra
Sat, Mar 9, 7:30 PM, St. Mark's Episcopal Church, Senior PACO Orchestra
For more information and the 2018-19 season calendar, please visit www.pacomusic.org or email info@paco music.org.

Art Classes at the PA Art Center or Mitchell Park Library

Unleash the creativity in your student by signing up for one of art classes at the Palo Alto Art Center or the Mitchell Park Community Center. We offer classes Monday-Saturday in painting, drawing, ceramics, photography and jewelry and metal working for students ages preschool through high school. Please review our [brochure](#) for class information and live links to registration. Classes will run January-March 2019. Questions? Please contact Rebecca Passarello (rebecca.passarello@cityofpaloalto.org or 650-617-3509).

一月二十七日, 星期日, 下午三点。帕罗奥图艺术中心, 初级乐团
二月三号, 星期日, 中午十二点, 帕罗奥图艺术中心, 超弦乐团
二月十号, 星期日, 下午三点, Cubberley 剧院, 序曲乐团
三月三号, 星期日, 下午三点, 帕罗奥图艺术中心, 登场乐团
三月九号, 星期六, 晚上七点半, 圣马可主教教堂, 高级室内乐团
咨询详情和 2018-19 演出季时间表请登录 www.pacomusic.org 或电邮 info@pacomusic.org.

帕罗奥图艺术中心和 Mitchell Park 图书馆举办艺术班

让你的学生在帕罗奥图艺术中心或 Mitchell Park 图书馆的艺术班上发挥他们的创意。我们为幼儿园至高中生年龄的学生提供从周一到周六的绘画, 陶瓷, 摄影, 首饰与金属工艺的课程。如果您需要详情或注册请咨询我们的[宣传册](#)。课程将从2019年一月至三月运行。请联络 Rebecca Passarello (rebecca.passarello@cityofpaloalto.org 或 650-617-3509)。

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Emily

Paly Community Market Puzzles & Games, Flowers and Espresso to Benefit Paly Music Program

Sat, Jan 12, 9 AM-2 PM, Paly Flea Market at Palo Alto High School (parking lot on corner of El Camino and Embarcadero)

Come experience the new Community Market booths bringing the community together once a month! Drop off gently used board games and puzzles and get some new ones at the Community Market Puzzles & Games table. Shop for fresh flower arrangements, vintage clothes, and much more. Stop by the barista for espresso and enjoy tasty food prepared by Paly music students. Like the Facebook page "Palo Alto High School Flea Market" for details. All funds raised through the Paly flea market will benefit the Paly music program. Questions? Contact Colleen Nielsen, colleen.nielsen@gmail.com.

Paly社区市场拼图和游戏, 鲜花和浓缩咖啡将受益于Paly音乐节目

1月12日星期六, 上午9点至下午2点, Palo Alto高中的Paly跳蚤市场 (El Camino和Embarcadero 角落的停车场)

快来体验新的社区市场摊位, 每月一次将社区聚集在一起! 放下棋盘游戏和拼图, 并在社区市场拼图和游戏桌上获得一些新的。购买鲜花, 复古服装等等。您可以在咖啡师旁享用浓缩咖啡, 享受由Paly音乐学生准备的美味佳肴。喜欢Facebook页面“Palo Alto High School跳蚤市场”了解详

情。通过Paly跳蚤市场筹集的所有资金将有利于Paly音乐节目。有问题吗？联系Colleen Nielsen，colleen.nielsen@gmail.com。

High School Art Classes at the Palo Alto Art Center

Thursdays, Jan 24- Feb 7, 6-7.30 PM, Palo Alto Art Center, 1313 Newell Rd, Palo Alto

The Art Center will offer another High School Figure Drawing class for busy high schoolers looking to advance their figure drawing skills and enhance their portfolios. This 3-session class will employ a professional, clothed model. Online Registration is open. <https://tinyurl.com/PAEnjoyBro> Questions? Please contact Rebecca Passarello, rebecca.passarello@cityofpaloalto.org or (650) 617-3509.

帕洛阿尔托艺术中心的高中艺术课程

星期四，1月24日至2月7日，6-7：30 PM，Palo Alto艺术中心，1313 Newell Rd，Palo Alto艺术中心将为忙碌的高中生提供另一个高中绘画课程，旨在提高他们的人物绘画技巧并增强他们的作品集。这个为期3个课程的课程将采用专业的穿着模特。在线注册是开放的。

<https://tinyurl.com/PAEnjoyBro>有疑问吗？请联系Rebecca Passarello，rebecca.passarello@cityofpaloalto.org或(650)617-3509

Edward

Los Altos Community Botball Team Announcement for 2019 Season

Botball is a robotics sports program that is made up of teams that use a robot controller, motors, switches, analog sensors, and digital sensors to construct a robot. Through the last seventeen years, hundreds of students have benefited from the program, and the [Los Altos Community Botball Teams](#) have won many awards at the Northern California Botball Tournaments and the International Botball tournaments. For the 2019 season, we are looking for highly motivated and interested Junior High and High School students to join the teams. We also need parents to support the teams. For more information, contact Michael Schuh at Michael@boardsailor.com or Jenny Zhang at jennyzhang@gmail.com. To apply and sign up, please read [Botball Spring 2019 Competition Information and Application](#).

Need a Winter Break Camp?

Try Activity Hero. There are many camps and activities listed! <https://www.activityhero.com/go/paloaltopta>

For older Community announcements, see [Recent Issues of the Gunn Connection](#).

Los Altos社区Botball团队宣布2019赛季

Botball是一个机器人运动项目，由使用机器人控制器，电机，开关，模拟传感器和数字传感器的团队组成，构建机器人。在过去的十七年中，数百名学生从该计划中受益，Los Altos社区Botball团队在北加州Botball锦标赛和国际Botball锦标赛中赢得了许多奖项。对于2019年的季节，我们正在寻找积极和感兴趣的初中和高中学生加入团队。我们还需要家长来支持团队。了解更多信息，请联系Michael Schuh，电邮：Michael@boardsailor.com或Jenny Zhang，电子邮件：jennyzhang@gmail.com。如需申请和注册，请阅读Botball Spring 2019竞赛信息和申请。

需要冬令营吗？

试试Activity Hero。含有了许多营地和活动！<https://www.activityhero.com/go/paloaltopta>

对于较旧的社区公告，请参阅Gunn Connection最新问题。

